
Campdev�nol pret�n reduir el soroll de la

seva pista de «skate«

Un informe municipal reconeix que hi ha un exc�s de

decibels causat per l'�s d'aquesta instalálaci�

CAMPDEVËNOL|  JORDI REMOLINS

L'Ajuntament de Campdev�nol s'est� plantejant quines s�n les actuacions

necess�ries per tal de resoldre l'exc�s de decibels de la pista de skate. Arran de

les queixes dels ve�ns, el consistori va encarregar un informe, el qual va

dictaminar un exc�s de decibels causat per l'�s de la pista. El regidor de Medi

Ambient, Ferran Mart�nez (IpC), ha explicat que l'Ajuntament preveu diferents

mesures correctores pet tal de de disminuir el soroll derivat de l'�s de la pista.

Entre aquestes mesures hi ha la utilitzaci� de diversos materials i la instalálaci� de

pantalles  similars a les que s'usen per aillar ac�sticament algunes carreteres.

Segons Mart�nez, la pista de skate  no �s l'�nic cas de mol�stia ac�stica a la

poblaci�. "Des de fa mig segle, alguns ve�ns de Comforsa es queixen del soroll de

l'empresa, o els ve�ns de la N-152 de la fressa dels cotxes", ha posat com a

exemple, tot apuntant a la possibilitat que l'Ajuntament recorri a l'empresa que va

participar a la instalálaci� de l'equipament.

Per la seva banda, el president de l'Associacio de Ve�ns del barri de l'Estaci�, Pere

Salgado, ha afirmat que "tot el que siguin serveis per al barri, els sembla positiu".

En aquest sentit, va indicar que els t�cnics s�n els que han d'aportar la darrera

paraula sobre les mesures a adoptar a la pista de skate.

La pista de skate ocupa un espai que estava en des�s i males condicions al carrer

Onze de Setembre, a la zona de multiesports. La pista va tenir un cost de 51.620

euros, i durant la darrera festa major va acollir  l'"open" de Skate del Ripoll�s, amb

una nombrosa participaci�.

L'Ajuntament va posar en servei la pista de skate al mes de febrer del 2009. Per

tal de disposar abans de l'equipament, l'Ajuntament va fer un tracte amb

l'empresa Entorn Urb�. D'aquesta manera, el servei va poder ser usat un any

abans del que en un principi s'havia previst.  Aquest �s un dels equipaments m�s

usats de tota la zona de multiesports.
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